
Hej! Du vet väl om att vi har för avsikt att bygga på tre våningar på våra fastigheter? 

Nej det visste 
jag inte, när 
bestämdes 

det här? 

Okej, men varför 
gör vi det här? 

Hur kommer det 
här påverka mig?

Det fattades ett beslut 
på en extrastämma i 

mars 2017 om att 
påbörja arbetet med att 

bygga på våra 
fastigheter. 

Jo, för att vi vill att vårt 
Hallonbergen ska uppfattas som 
en attraktiv miljö att bo i, både 
nu och i framtiden. Och det här 
är BRF Kompassens sätt att dra 
sitt strå till stacken. 

Just nu, inte alls. Sundbybergs stad 
håller på med en detaljplan för tillfället. 
Den har precis varit ute på så kallat 
samråd, där alla får tycka till om 
detaljplanens innehåll. 

Därefter ska alla inkomna synpunkter 
sammanställas och besvaras. Sedan 
kommer planen att återigen gå ut på 
granskning för att därefter antas av 
kommunfullmäktige. Förhoppningsvis 
kan vi påbörja bygget under 2022.

Hur kommer 
det se ut då?

Exakt hur det kommer 
se ut vet vi ju inte förens 
det är klart. Men vi har 
en vision om att det ska 
bli som på bilderna här 
nedanför och bredvid. 
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